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INNLEDNING: 

Møteleder: Nicolai 

Referent: Dag 

Tilstede: 8 

Stille stund - Sinnsrobønn – Presentasjonsrunde 

Tradisjonene - Visjon for NA-service. 

Referat fra forrige møte godkjent?   

 

VALG/VERV: 

Verv i komite Varighet Rusfri tid 

for 

Navn Sitter til Merknader 

Leder 1 år 1 år Nicolai November 

23 

 

Nestleder 1 år 1 år Ken August 23  

Sekretær 1 år  1 år Dag September 

23 

 

Kasserer 1 år 2 år Ledig   

Litteraturansvarlig 1 år 1 år Ledig   

Panelleder 1 år 1 år Jørund September 

23 

 

 

 RAPPORTER: 

Rapport Panelleder: 

Var ikke på forrige møte, men har holdt kontakt med de øvrige medlemmene. Kan rapportere 

at vi har vedtatt å bruke 17. desember til julegrøtarrangement, men dette har ikke latt seg 

avklare. Det arbeides med saken og et endelig svar er like rundt hjørnet. 

 

Rapport Leder: 
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Er nå offisielt valgt inn som leder fra Området. Har vært i kontakt med de øvrige 

medlemmer, blant annet for å jobbe med outreach. 

Rapport Nestleder:  

Ikke tilstede , har gitt beskjed. Har for øvrig vært i kontakt med øvrige medlemmer og 

jobbet med inreach/outreach. 

 

Rapport sekretær: 

Har ingenting å melde, har vært i kontakt med de øvrige medlemmene om outreach. 

  

 DAGSORDEN: 

 VALG 

 Det er to ledige verv, men det går an å gjøre service selv om man ikke er medlem. 

 Det reises forslag om at det settes en varighet på 6 mnd for litteraturansvarlig. 

 En er villig til å ta kasserer-verv, men forutsatt at vedkommende kan få litt hjelp  med 

 dette om nødvendig. Han brenner for OR-arbeid, trives som observatør, og ser 

 veksten i å gjøre slik service. Har tidligere vært kasserer i OR-komite i 2017. 

 En observatør har gjort service med kandidaten, og mener vedkommende er til å 

 stole på, og anbefaler kandidaten. Har alltid oppfattet han som pliktoppfyllende. Men 

 bemerker at det kan være lurt å få et vara-medlem hvis kandidaten trenger hjelp. 

 Det spørres om kandidaten jobber trinn, går regelmessig på møter og har sponsor. 

 Han svarer bekreftende på dette. 

 Kandidaten går ut. Alle uttrykker full tillit til kandidaten. 

 Kandidaten blir enstemmig valgt inn som kasserer og takker for tilliten. 

 

 OMRÅDEMØTET  

 Digitalt møte, OR-komiteen i Bergen stilte med alle medlemmer. Leder ble valgt inn av 

 området.  

 Vi fikk innvilget hele summen vi søkte området om – dvs kr 8700. 

 6. desember skal det være erfaringsutveksling med OR-komiteene i Stavanger og 

 Haugesund på Zoom. 
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 Møte med FU er utsatt, men det er planer om å arrangere dette før påske til neste år.  

 Når regionsmøte faller til Bergen, blir det ikke arrangert et konvent, men heller 

 prioriterer OR-arbeid. Vi heier på Stavanger som er villige til å arrangere et slikt 

 konvent.  

 

 OUTREACH 

 Vi trenger å drive litt inreach, siden det er gruppene som er vår arbeidsgiver. Vi er i 

 kontakt med gruppene i Bergen hvor vi forteller om OR-arbeidet og presenterer hva 

 OR-service gjør for de som deltar i det. I tillegg stiller vi noen spørsmål om 

 nykommere og hvordan de blir tatt imot. Dette er allerede gjort i mandags- og 

 tirsdagsgruppa, men det er planer om å prøve å få gjort dette i alle gruppene. 

 Panelleder mener en grunn vi har for å gjøre dette, er å «vekke» gruppene og 

 oppfordre til refleksjon rundt hvordan vi møter og følger opp nykommeren. 

 Det spørres om det er bestilt inn nok materiell, leder kommenterer at dette vil bli 

 gjort etterhvert. 

 En kommenterer at det ikke har vært slik før at kun medlemmer i komiteen har 

 stemmerett, dette skal undersøkes nærmere. 

 En spør om begrepene «inreach» og «outreach» kan oversettes til norsk. Begrepene 

 forklares: «Inreach» betyr innad i NA, «outreach» betyr utenfor NA 

  

 JULEGRØTFUNDRAISING 

 Det planlegges å samle inn penger gjennom julegrøt-arrangementet. Et speak om 

 OR-arbeid planlegges. Lokaler jobbes med. 

 

 REFERAT/AGENDA 

 Leder sier det er diskutert å legge ut både referat og agenda på Na Norges sider. En 

 observatør foreslår at det legges ut på Område Vest sine Facebook-sider. Leder 

 kommenterer at det kan være utfordringer ved å legge det ut på Facebook. Leder vil 

 drøfte med nestleder om dette dette skal bli vurdert av komiteen ved neste møte. 
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 Saker til neste møte 

 Stemmerett i komiteen 

 Bruk av sosiale medier til spredning av informasjon 

 Leder skal forhøre seg med nestleder om saker til neste møte 

 

 AVSLUTNING 

 Referat lest. (Tillegg/endringer?)  

 Neste møte 30.01.23 kl. 17.30 på Vitalitetssenteret (Komiteen og de som ønsker det, 

kan møtes uoffisielt på den opprinnelige møtedatoen i romjulen) 


